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Simion (AmCham): OUG 114 a indus investitorilor ideea ca regulile se pot

schimba în timpul jocului

Prevederile OUG 114 au indus la nivelul investitorilor ideea ca orice este posibil în România si ca regulile se

pot schimba în timpul jocului, a declarat, joi, într-o conferinta de presa, Ionut Simion, presedintele Camerei

de Comert Americana în România (AmCham România).

"Ordonanta 114 nu a facut neaparat companiile sa plece din România, ci a indus la nivelul decidentilor din mediul

de afaceri ideea ca orice e posibil în România si ca regulile se pot schimba în timpul jocului. Orice investitor îsi

doreste sa atraga investitii, iar pentru asta trebuie sa convingi un panel de investitori unde sa aloce bani, Noi nu am

facut altceva decât sa ne cream un dezavantaj competitiv, pentru ca astfel de masuri au venit fara o consultare

reala. Din câte stiu, exista în continuare discutii pe schimbarea acestei Ordonante", a spus Simion.

La finele lunii mai, ministrul Finantelor Publice, Eugen Teodorovici, afirma ca multe aspecte nu mai sunt de

clarificat legat de OUG 114/2018, precizând ca deja doua subiecte au fost închise - cele legate de pilonul II de

pensii si discutiile privind sectorul bancar, cu noul indice de referinta, cu taxa pe activele financiare.

"Am dat putin mai devreme exemplul aprobarii azi în Guvern a aspectelor legate de pilonul II de pensii, aspect sau

aprobare cu care s-a închis discutia legata de pilonul II de pensii. În zona bancara, stiti foarte bine, prin Ordonanta

19/2019 la fel s-au încheiat discutiile legate de sectorul bancar cu noul indice de referinta, cu taxa pe activele

financiare, deci doua subiecte încheiate, sa spunem asa, clarificate, cu partenerii din piata, adica sistemul bancar,

pe de o parte, si administratorii de pensii de cealalta parte. Asa ca multe aspecte legate de OUG 114 cred ca nu au

mai ramas, dar daca ele mai sunt înca în discutie, pe aceeasi cale de comunicare si decizie se vor regla si acestea",

preciza Teodorovici.

Potrivit ministrului, "OUG 114 are foarte multe prevederi care nu numai ca nu sunt contestate, dar chiar sunt foarte

bine primite de populatie, mediul economic".

"Putem spune foarte clar, cum am spus mai devreme, au fost puncte clarificate, puncte care, de fapt, acesta a fost

scopul ordonantei initiale, s-a ajuns iata la acest consens. Subliniez înca o data faptul ca ar fi fost ideal un dialog

prealabil unei astfel de decizii, dar, asa cum v-am spus, (...) discutiile se vor purta în prealabil fiecarei decizii pe

care Guvernul o va lua de azi înainte", a subliniat atunci Eugen Teodorovici.
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